
 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.4/24-2-2025 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθμ. Απόφασης 19          Περίληψη 

Έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης για τους εργαζόμενους των 
εκδοτηρίων των σιδηροδρομικών σταθμών, εν όψει της διακοπής 
λειτουργίας τους 
 

Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 24 Φεβρουαρίου 2025, ημέρα Δευτέρα και ώρα 
17:30, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των 
συνεδριάσεων του, ύστερα από την αριθ.πρωτ.4784/20-2-2025 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
και με την προεδρία τού  ιδίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τον νόμο, στο καθένα από τα μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου και κοινοποιήθηκε στον Δήμαρχο Ξάνθης, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 
65 και 67 του Ν.3852/2010, ΦΕΚ 4940/14-6-2022 τ.Α΄, για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα 
παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης.  
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 35 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 30 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

1) Ιωάννης Δρεμσίζης (Πρόεδρος) 
2) Παναγιώτης Αμβροσιάδης 
3) Σταύρος Αμοιράς 
4) Ηλίας Ασκαρίδης 
5) Ελένη Γιάνναρου 
6) Κωνσταντίνος Γκαγκαλίδης 
7) Νικόλαος Γουναρίδης 
8) Χαράλαμπος Ευστρατίου 
9) Ιωάννης Ζερενίδης 
10) Θωμάς Ηλιάδης 
11) Δέσποινα Θεοδωρίδου 
12) Στέφανος Ιγιαννίδης 
13) Ιπποκράτης Καμαρίδης 
14) Ηλίας Κοτόπουλος 
15) Χρήστος Κυρπόγλου 

16) Πασχάλης Λύρατζης 
17) Σάββας Μελισσόπουλος 
18) Σελαϊντήν Μπογιάρ Αχμέτ 
19) Βασίλειος Παπαδόπουλος 
20) Κυριάκος Παπαδόπουλος 
21) Χρήστος Παππάς 
22) Ελισάβετ Παυλίδου 
23) Ιωάννης Πεπονίδης 
24) Παναγιώτης Σταυρακάρας 
25) Ιωάννης Τσάπαλης 
26) Εμμανουήλ Τσέπελης 
27) Μιχαήλ Τσέπελης 
28) Μάριος Τσορμπατζίδης 
29) Εμμανουήλ Φανουράκης 
30) Αθανάσιος Χατζηαντωνίου 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Λεβεντ Καρά Οσμάν Χασάν 
2) Ινάτς Μουσταφά Ογλού 
3) Σιαμπάν Μπαντάκ 

4) Σουά Μπεκήρ Ογλού 
5) Αναστάσιος Ταρενίδης 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα) 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Ευστράτιος Κοντός και ο πρόεδρος της ΔΚ 
Κομνηνών Γεώργιος Κεβεντζίδης. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Παναγιώτης Αμβροσιάδης, αποχώρησε οριστικά από τη 
συνεδρίαση, μετά την ψήφιση του θ1 
 

Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθμ.πρωτ.4362/17-2-2025 
επιστολή διαμαρτυρίας των εργαζομένων των εκδοτηρίων σιδηροδρομικών σταθμών, για το κλείσιμο των 
εκδοτηρίων. 

Επακολούθησε συζήτηση και πλήρης περιγραφή των συζητηθέντων βρίσκεται καταγεγραμμένη σε 
ηλεκτρονική μορφή που τηρείται στο αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Τέλος ο Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος συμπαράστασης για τους εργαζόμενους των εκδοτηρίων των 
σιδηροδρομικών σταθμών, εν όψει της διακοπής λειτουργίας τους και την αποστολή του, στον αρμόδιο 
υπουργό, στους βουλευτές του νομού, στον Περιφερειάρχη ΑΜΘ και την ανάρτησή του, στην ιστοσελίδα 
του Δήμου Ξάνθης:  



 

 

«Μετά την αιφνιδιαστική ανακοίνωση για το κλείσιμο 34 εκδοτηρίων έως το τέλος Μαρτίου, εκφράζουμε 
την απογοήτευση και την ανησυχία μας, καθώς 200 οικογένειες κινδυνεύουν να μείνουν χωρίς εισόδημα.  
Η απόφαση αυτή, υποβαθμίζει περαιτέρω το σιδηροδρομικό δίκτυο, αφήνοντας την περιφέρεια στο 
περιθώριο και μετατρέποντας το τρένο σε ένα ψυχρό, απρόσωπο μέσο μεταφοράς, 
Τα εκδοτήρια αποτελούν κρίκο επικοινωνίας μεταξύ επιβατών και εταιρείας. οι εργαζόμενοι, με πολυετή 
εμπειρία, έχουν στηρίξει τον σιδηρόδρομο ακόμα και στις πιο δύσκολες στιγμές, όπως μετά το τραγικό 
δυστύχημα των Τεμπών, παρέχουν υπηρεσίες πολύ πέρα από τα καθήκοντά τους, από την ενημέρωση των 
επιβατών μέχρι την παροχή βοήθειας σε άτομα με ανάγκες. 
Το κλείσιμο των εκδοτηρίων δημιουργεί σοβαρά προβλήματα: 

• ΑΜΕΑ και ηλικιωμένοι θα μείνουν χωρίς υποστήριξη κατά την επιβίβαση. 
• Οι επιβάτες δε θα έχουν άμεση ενημέρωση για καθυστερήσεις και αλλαγές δρομολογίων 
• Η αποζημίωση και η έκδοση εισιτηρίων ειδικών κατηγοριών θα γίνει δυσκολότερη. 
• Οι επιβάτες θα επιβαρύνονται οικονομικά με τηλεφωνικές κλήσεις για πληροφορίες. 
• Οι σταθμοί θα εγκαταλειφθούν και θα λεηλατηθούν. 

Ζητάμε την ακύρωση της απόφασης και την εξεύρεση λύσης που θα επιτρέπει τη συνύπαρξη φυσικών 
εκδοτηρίων και ηλεκτρονικών υπηρεσιών.  
Οι εργαζόμενοι είναι διατεθειμένοι να συμβάλουν σε αυτή την κατεύθυνση.  
Η ύπαρξη φυσικών σημείων πώλησης δεν είναι απλώς θέμα εξυπηρέτησης, αλλά και ζήτημα ασφάλειας για 
τους επιβάτες, καθώς προσφέρουν άμεση βοήθεια σε περίπτωση ανάγκης και εξασφαλίζουν καλύτερη 
εξυπηρέτηση σε όλους τους χρήστες του σιδηροδρόμου» 
................................................................................................................................................................. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
           Ο Πρόεδρος            Τα μέλη 
      Ιωάννης Δρεμσίζης                         (Ακολουθούν υπογραφές) 
            (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 4-3-2025 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου 

Μαρία Άννα Ανδρέου 
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